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             Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 502 din 15.04.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 
134, alin. 1, lit. a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, 
alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare.  
 La şedinţă participă un număr de 13 consilieri locali din 19 convocați. 
Absentează nemotivat următorii consilieri locali: Gavril Elena, Matei Gabriel, 
Moroșanu Gabriel, Stoica Cozmin, Mateiciuc Silviu și motivat dna cons. local Amarie 
Mariana. 

  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința extraordinară a Consiliului Local, convocată de îndată, astăzi 15 aprilie 2022. 
Îmi cer și scuze, poate v-am deranjat programul, cu promisiunea că durează foarte 
puțin. Am actualizat acel deviz general pentru lucrările tehnico-edilitare și 
sistematizarea verticală a investiției ”Locuințe pentru tineri, destinate închirierii, jud. 
Suceava, municipiul Fălticeni, str. Armatei, Nr. 17, specialiști din sănătate”. Este 
vorba despre Blocul A.N.L. care îl facem pentru medici. Astăzi ne-au sunat de la 
A.N.L. București și ne-au spus că trebuie anulată hotărârea aia veche   care am dat-
o noi cu actualizarea devizului, pentru a intra în Comisia tehnică pentru demararea 
procedurilor licitației în construcții. Este o chestiune juridică extrem de interpretabilă. 
Juriștii noștri spun că „nu”, juriștii Ministerului Dezvoltării spun că „nu”, juriștii A.N.L. 
spun că „da”. Nu o să comentăm noi foarte mult, să interpretăm justiția. Dacă așa 
vor, așa facem. Asta e toată povestea. Noi am dat o hotărâre când ne-am hotărât să 
construim blocul în 2017-2018, am revenit în Consiliul Local și am actualizat devizul 
general.  Ei vor să dăm hotărârea de actualizare a bugetului și să anulăm și aia 
veche. Hotărârea anterioară avea niște valori, asta are alte valori. Noi am aprobat 
valorile noi și devizul general nou, dar nu am anulat în mod expres hotărârea veche. 
Poate la un bloc să fie două feluri de indicatori, dar e extrem de discutabil juridic. Ca 
să nu avem alte probleme și alte surprise cu blocarea proiectului, dacă așa au zis, 
așa facem. Eu m-am învățat. Mergem înainte. 
 Se supune la vot ordinea de zi în totalitate respectiv: 

           1.  Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general pentru 
lucrările tehnico-edilitare și sistematizarea verticală a investiției”Locuințe 
pentru tineri, destinate închirierii, jud. Suceava, municipiul Fălticeni, str. 
Armatei, Nr. 17, specialiști din sănătate” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de 



arhitectura,Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, 
activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, 
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
 Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
13 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind actualizarea devizului general pentru lucrările tehnico-edilitare și 
sistematizarea verticală a investiției”Locuințe pentru tineri, destinate închirierii, 
jud. Suceava, municipiul Fălticeni, str. Armatei, Nr. 17, specialiști din sănătate” 
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia 
pentru administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13 voturi „pentru”. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de 
ședință: Declară ședința închisă. 
 Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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